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Comisia pentru Servicii Publice, Turism ~i Protectia Mediului Inconjurator 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2010 

Subsemnata luliana Moise, consilier jUdetean pe listele Partidului Democrat-Liberal, 
prezint urmatorul Raport de activitate pe anul 2010: 

Activitatea mea In calitate de consilier jUdetean ~i pre~edinta a Comisiei pentru 
Servicii Publice, Turism ~i Protectia Mediului Inconjurator, s-a desfa~urat dupa cum 
urmeaza: 

- am participat la toate ~edintele de plen, ordinare ~i extraordinare, ale Consiliului 
Judetean; 

- am participat, de asemenea, la toate ~edintele Comisiei pentru Servicii Publice, 
Turism si Protectia Mediului Inconjurator, unde, In calitate de pre~edinta, am avut 
preocuparea pentru buna organizare ~i desfa~urare a ~edintelor respective, imprimand un 
grad sporit de responsabilitate pentru fiecare membru component al comisiei; 

- am avut prezenta permanenta la ~edintele Consiliului de Administratie al Centrului 
de Asistenta Medico-Sociala Lade~ti, al carei membru sunt ~i unde am participat la luarea 
deciziilor necesare bunei desfa~urari a activitatii acestei importante institutii de asistenta 
medico-sociala; 

- aceea~i prezenta ~i activitate am avut ~i In Consiliul de Administratie al $colii 
Populare de Arta ~i Meserii Ramnicu-Valcea; 

- 0 activitate frecventa - ~i nu de campanie - am avut ~i in teritoriu, In localitati ale 
jUdetului, unde am participat la Intalniri cu cetatenii ~i la ~edinte de consilii locale. 

In mandatul de consilier judetean 2008-2012 mi-am propus sa urmaresc crearea unor 
conditii pentru asigurarea implementarii unei strategii de dezvoltare (participand la 
dezbaterea acestei strategii la Consiliul Judetean), care sa permita revigorarea economiei 
judetului, cresterea gradului de protectie sociala, dezvoltarea unui mediu sanatos, 
eliminarea inegalitatilor dintre zone. 

Consider ca prioritatile strategiei de dezvoltare a judetului trebuie sa cuprinda : 
- dezvoltarea infrastructurii de transporturi si comunicatii ; 
- dezvoltarea infrastructurii apa-canal ; 
- gestionarea de~eurilor dupa normele europene; 
- dezvoltarea, dotarea ~i modernizarea sistemului de sanatate ; 
- dezvoltarea si modernizarea retelei de invatamant; 
- dezvoltarea infrastructurii turismului valcean; 
- sprijinirea intreprinderilor mici si mijlocii, dezvoltarea zonelor rurale ; 
- promovarea brandurilor si produselor autohtone. 
In cadrul sedintelor in plen ale Consiliului Judetean am prezentat si sustinut punctul de 

vedere stabilit de comisia din care fac parte si am intervenit, atunci cand am considerat ca 
este necesar, pentru rezolvarea sau pentru imbunatatirea unor situatii deosebite. 

In calitate de presedinte al Comisiei de Servicil Publice, Turism si Protectia Mediului 
Inconjurator am stabilit data sedintelor, am convocat membrii comisiilor, am dezbatut 
toate punctele de pe ordinea de zi, am participat la redactarea proceselor-verbale de 
sedinte si a raportului de avizare a acestora. 

Cum aminteam ~i mai sus, fac parte din Consiliul de Administratie al Centrului de 
Asistenta Medico - Sociala Lade~ti - institutie publica specializata, cu personalitate 
juridica, aceasta oferind servicii de ingrijire, servicii medicale, precum ~i servicii sociale, 




